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Ing. Petra Koudelková, Ph.D.

PhDr. Tereza Klabíková Rábová, Ph.D.

Program:

Informace z kateder a součástí

Dr. Prázová informovala o tom, že se otevírá knihovna v Jinonicích.

Knihovna na Hollaru funguje beze změny každý den od 9:00 do 19:00 hod.

Dr. Shavit informovala o dění na katedře MKPR.

Nový koncept odevzdávání tezí studijního programu Strategická komunikace je již
navržen.

Na katedře byla na návštěvě doc. Šábová z Nitry.

Dr. Shavit zároveň také informovala o novinkách na poli vědy..

Čeká nás hodnocení vědeckých projektů.

Dr. Shavit poděkovala za spolupráci mgr. Kryšpínové a ing. Dostálkové.

Prof. Štoll informoval, že na katedru KMS nastoupil nový zaměstnanec dr. Miloš
Hroch.

12. 12. 2023 obdrží prof. Štoll další titul prof.

Termíny pro lednové státní zkoušky jsou již určeny. Pro společnou část
bakalářských státních zkoušek je nutné stanovit zkoušející ze všech tří kateder.

Studenti doktorského studia budou dostávat odměnu za tajemničení u státních
závěrečných zkoušek – 1.200,- Kč na den.

Dr. Mikulášková z Nitry měla přednášku o cenzuře pro bc studenty.



Přednášku zde také uskutečnil dr. Milan Šmíd, bývalý zaměstnanec katedry
žurnalistiky.

Dr. Bednařík a prof. Štoll se 5.12. zúčastní konference Ústavu pro studium totalitních
režimů o obrazu nepřítele ve filmové a televizní tvorbě.

6. 12. se uskuteční první fakultní samostatná promoce absolventů doktorského
studia.

Za katedru žurnalistiky promluvila dr. Macková – zástupkyně vedoucí katedry.

Uspořádali úspěšnou konferenci Sports Communication in Transition - TWG ECREA,
která měla velký mezinárodní úspěch.

Sandra Lábová je od 24. 11. na 4 roky Chair of Board of Studies programu Erasmus
Mundus Journalism, Media and Globalisation.

Institut spolupořádal konferenci Prague Media Point, která proběhla 1. 12. v Goethe
Institutu, zahajovala ji doc. Němcová Tejkalová spolu s Majou Sever (prezidentka
European Federation of Journalists). Doc. Němcová Tejkalová byla zároveň členkou
Steering Committee konference. Na tuto konferenci byli přizváni i studenti programu
Erasmus Mundus Journalism, Media and Globalisation. Na konferenci vystupovalo i
několik našich doktorandů a náš bývalý Fullbrightista Mark Neuzil, vedoucí
žurnalistiky na St. Thomas University v Minnesotě.
Na katedře proběhl seminář k diplomovým pracím. Držíme se dokumentu, který k
této tematice zpracoval dr. Bednařík, žádáme jen o aktualizaci tohoto dokumentu.

Dr. Končelík informoval o plánech budoucího využití budovy Hollar. Fotokomora se
přesune do Jinonic, kam se děkanát bude stěhovat na podzim 2025 po rekonstrukci
prostor bývalého univerzitního hotelu. V roce 2024 bude děkan fakulty iniciovat
diskusi o využití Hollaru po odstěhování děkanátu.

Následující velká rekonstrukce budovy Hollar proběhne, až bude k dispozici
potřebný finanční obnos. Menší úpravy budou v budově probíhat průběžně.

MgA. Peml uvedl, že se stále řeší problém „Dallet“. Navrhuje také, aby se pro
laboratoře a veškerou techniku postavila zcela nová budova.



Doc. Halada informoval, že zasedala Ediční komise – vše bylo schváleno. Další
návrhy jsou ještě možné. Dr. Končelík k tomu dodal, že ediční komise také schválila
dotaci pro časopis Mediální studia. Nově tento časopis povede dr. Turková, která
nyní sestavuje redakci. Mělo by být naším úkolem tento časopis udržet jako
publikační platformu.

Dr. Bednařík informoval o tom, že Národní akreditační úřad schválil akreditace IKSŽ
pro Ph.D. studium, a to na dobu 5 let.

U studijního programu Strategická komunikace je potvrzeno schválení akreditace na
10 let.

Rekreditaci navazujícího mgr. studijního programu Žurnalistika odeslala fakulta na
rektorát, kde nyní prochází kontrolou. U končících pracovních úvazků se musí
nastavit jejich pokračování.

Do 22. 12. mají ředitelé jednotlivých institutů FSV napsat, co chtějí na r. 2024 dát do
plánu akreditací.

Dr. Bednařík dále připomněl, že vedoucí prací a i oponenti musí věnovat velkou péči
psaní svých posudků závěrečných prací.

Ing. Dostálková informovala, že z důvodu účetní uzávěrky je třeba nejpozději do
12. 12. odevzdat všechny faktury do výše 10 tisíc Kč včetně DPH.

Termín pro nahlášení dovolené za prosinec je do 5. 12.

Poslední týden v prosinci bude zavřená podatelna.

29.12. bude budova Hollaru zcela uzavřena.

Od roku 2024 se bude ověřovat střet zájmů u všech objednávek, faktur a drobného
vydání. .

Příští porada vedení IKSŽ se uskuteční: 8. 1. 2024 v učebně č. 110

Zapsala: Pavla Koterová

Za správnost: Dr. Jakub Končelík, ředitel IKSŽ


